

On the Fringe of the Celebration

A forum was also held on the fringe of the celebration under the banner "Social Dialogue between Stakeholders of Sustainable Development", moderated by media figure Amir Khalafy. Participated in the debate were Dr. Hassan Abdel Meguid, Head of Egyptian Organization for Standardization and Quality; Dr. Mohamed AlZarka, Sustainable Development Expert; Mr. Helmy Abouleish, Sekem for Development Foundation; Mr. Husam Farid, Chairman of Egyptian Junior Business Association (EJB); Ms. Naha Abdel Hamid, Director of International Affairs, CARE International; Ms. Olfa Gamal Eddin Tantawy, Director of Civil Society Unit at the Social Contract Center and Dr. Dina Kafafy, Egyptian Competitiveness Council.

The forum explored the challenges before sustainable development which are faced by Egyptian Industries and the efforts needed to unlock the great opportunities ahead along various dimensions. The dialogue also discussed ways to bolster cooperation between development partners and stakeholders including the Government, Civil Society, Private Sector, Media, Funding Institutions and Donor Organizations.

An Expo was also organized showcasing organizations working in the sustainable development field to create awareness of various expertise, services and programs available; demonstrate major achievements and contributions of service providers and enable networking between various institutions and the industry. Participants in the Expo included EJB, CARE International, Center of Sustainable Development in the AUJ, Social Contract Center, Green Business Services (Waffar), Egyptian Competitiveness Council, Sekem for Development Foundation and Social Fund for Development.



فعاليات على هامش الاحتفال

على هامش الاحتفال، تم عقد جلسة نقاشية تحت عنوان "حوار مجتمعي بين أطراف التنمية المستدامة" ادارها الاعلامي عمرو خلفاني، وشارك فيها كلا من د/ حسن عبد المجيد -رئيس الهيئة المصرية العامة للتواصفات والجودة، د/محمد الزرقا- خبير التنمية المستدامة - / حلمي ابو العيش - من مؤسسة سيكم للتنمية، / حسام فريد - رئيس الجمعية المصرية لشباب الاعمال، / منى عبد الحميد- مدير العلاقات الخارجية بهيئة كير الدولية في مصر، / ألفة جمال الدين طنطاوي- مدير وحدة المجتمع المدني بمركز العقد الاجتماعي، و د/ دينا كفافى- المجلس المصري للتنافسية.

دارت محاور الجلسة حول الفرص والتحديات لدعم التنمية المستدامة في القطاع الصناعي، وتشجيع علاقات الشراكة بين أطراف التنمية، منظمات المجتمع المدني والحكومة والقطاع الخاص والإعلام والجهات التويلية.

كما أقيم على هامش الاحتفالية معرض المؤسسات العاملة في مجال التنمية المستدامة وتنمية المجتمع، للتعريف بكل الخدمات والبرامج المتاحة، واستعراض أهم أنشطة وإنجازات المؤسسات وإسهاماتها، كذلك للتشبيك وبمقتضى أوجه التعاون بين مختلف الجهات والقطاع الصناعي. شارك في المعرض جمعية شباب الاعمال، هيئة كير الدولية في مصر، مركز التنمية المستدامة بالجامعة الامريكية، مركز العقد الاجتماعي، مكون خدمات الأعمال مدينة البيئة/خدمة وفر، المجلس المصري للتنافسية، مؤسسة سيكم للتنمية، والسندوق الاجتماعي للتنمية.

Future Outlook

Around 170 manufacturers participated in the contest in this first round. As they witnessed firsthand the how adopting CSR culture reflected positive impact on the performance and profitability of their businesses. These initial results encourage the expansion to include yet more participants in future rounds of the contest while shedding light on the success stories of the winners and distinguished contributions in the media as for their achievements to become a source of inspiration and example to other fellow industrialists in the coming months and years.



لمحات مستقبلية

شارك 170 من المصنعين في هذه المسابقة التي تعقد لأول مرة هذا العام، ولمسوا بأنفسهم التأثير الإيجابي الذي بدأ يتعكس بصورة بناءة على أداء شركاتهم. وهذه النتائج المبدئية المشجعة تجعلنا نشتر في هذه المسابقة مع استهداف مشاركة عدد أكبر من المصنعين في الدورات القادمة، مع تسليط الضوء على قصص نجاح الفائزين في المسابقة إعلامياً، ليحصلوا على التقدير الذي يستحقونه وتصبح نجاحهم مصدر إلهام لآخرين.



Environmental Compliance office
and Sustainable Development
Federation Of Egyptian Industries
26A Sherif Street, El Enshobia building,
7th Floor, Downtown, Cairo- Egypt

Postal Code: 11511
Tel: + 202 23904760 - 23904603
Fax: 23904816
info@eco-fei.net
www.eco-fei.net

الهاتف: 23904760 - 23904603
فاكس: 23904816
info@eco-fei.net
www.eco-fei.net

مكتب الامتثال البيئي والتنمية المستدامة
اتحاد الصناعات المصرية
176 شارع شريف، عمارة الانشوبيا
القاهرة، مصر - طابق السابعة

